
Yrkande MP, S och V 
 
Göteborgsförslag 12747 - Kullersten Haga Nygata 
 
Den nuvarande utformningen av Haga Nygata tar hänsyn till den historiska 
utformningen av gatan. Eftersom att Haga är just en historisk del av staden 
så är det viktigt att fortsätta ta hänsyn till de kulturhistoriska värdena i den 
framtida utformningen av gatan. Samtidigt så är det självklart för oss att 
staden ska arbeta för att göra staden tillgänglig för alla.  
  
Vi vill att nämnden ska få en möjlighet att ta ställning till det slutgiltiga 
förslaget av utformningen av gatan och särskilt få underlag på om det är 
möjligt att bibehålla utformningen med gatsten men med utfyllnad mellan 
gatstenarna, för att se om nuvarande utformning kan bevaras samtidigt som 
tillgängligheten säkerställs. Även andra tekniker kan övervägas inom ramen 
för förslaget.  
  
Beslut:  
Att förvaltningen ska återkomma till nämnden med underlag på hur 
Göteborgsförslaget kan genomföras med hänsyn till gatans historiska 
utformning. Inom ramen för utredningen ska det framgå huruvida det går 
att genomföra med fortsatt användning av gatsten i enlighet med yrkandet. 
 


